
Protokoll från Runslingans Samfällighets Årsmöte 2011 
 

 

 

 

Datum: 2011-03-28 KL 18:00   

 

Plats: Torslandaskolans bamba. 

 

 

§1 Frågan om att mötet behörigen har utlysts besvarades med JA. 

 

 

§2 Frågan om dagordningen kan godkännas besvarades med JA. 

  

  

§3 Till ordförande på årsmötet valdes Per Erik Wangerås. 

 Till sekreterare på årsmötet valdes Oscar Bergendahl. 

 

 

§4 Beslut om debiteringslängd besvarades med JA. 

  

 

§5 Till justeringsmän av årsmötesprotokollet valdes: 

 

 Anders Bergqvist Rs 133 och Hans Kedefeldt Rs 118. 

 

§6 Mötet godkände styrelsens verksamhets berättelse för 2010. 

 

  

§7 Revisionsberättelsen godkändes av mötet.   

 

 

§8 Balans och resultaträkningen godkändes av mötet.  

 

  

§9 Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid som revision avser besvarades 

 med JA.  

 

§10 Ersättningen till styrelsen, revisorer, samt gräsklippning/områdesskötsel 

 besvarades med JA. 

 

§11 Fastställande av utdebitering & budget för kommande verksamhets år 2011 med 

 en höjning av 350 kr per kvartal godkändes av stämman. 

 

 

 

 

 

 



§12 Val av styrelse 

 

 A: Till ordförande på en tid av två år valdes Per Erik Wangerås Rs 79. 

 

 B: Till ordinarie ledamot på en tid av två år valdes Johan Svensson Rs 164.

  

 Henrik Tell valdes på fyllnadsval på en tid på ett år som ordinarie ledamot, 

 avgående Jakob Savedsson.  

 

 D: Till suppleanter på en tid av 1 år valdes Jenny Gustavson Rs 95 och 

 Helena Wiholm Lundin Rs 180. 

 

§13 Val av revisorer 

 

 A: Till ordinarie revisorer på en tid av ett år valdes Hans Kedefeldt Rs 118 och 

 Rainer Stalvik RS 85. 

 

 B: Till revisorssuppleanter på en tid av ett år valdes Per Tor Rs 41 och 

 Jonas Hallberg Rs 2. 

 

§14  Val av valberedning. 

 

 A: Till sammankallande på en tid av ett år valdes Stig Åkesson Rs 6. 

  

 B. Ingen var intresserad.  

 

§15 Motioner 

 

 Alla motioner som kommit in till styrelsen lästes upp och diskuterades.  

 

 Styrelsens motion gällande områdes skötsel som skulle innebära en höjning av 

 kvartalsavgiften med 210 kr godkändes efter röstning, en klar majoritet röstade 

 ja endast 7 st röstade nej.  

   

  

§16 Övriga frågor 

 

 Frågor om räntor och amorteringar diskuterades. 

 

 Frågor om städdagar: 

 

 16/4 gäller, 18/6 och 1/10 stryks. 

 

 När får vi våra garage som är sist, Per Erik förklarade hur läget är. 

 

 Läckande garage diskuterades. 

  

 Ekdungen diskuterades. 

 

 Dagvattenledning på parkeringen diskuterades. 



 

  

 

 KL 20:30 Förklarade Per Erik mötet för avslutat och tackade för visat intresse. 

 

  

 __________________________ ________________________ 

 

 Per Erik Wangerås Ordförande.   Oscar Bergendahl Sekreterare 

 

 

 Justerat: 

 

 _______________  ________________________ 

 Anders Bergqvist  Hans Kedefeldt  


